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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

de wethouder heeft ons vaker tijdens commissies en in beantwoording van vragen gerust gesteld dat

alles in orde is qua bezetting van ambtenaren, ook in de uitvoering van onze ambities. Ambities als:

bouwen, bouwen, bouwen. Roosendaal in de steigers! De PvdA-fractie heeft hier reeds eerder vragen

over gesteld.

Het krantenbericht in BN/DeStem geeft een ander verhaal, dus we horen graag van de wethouder

haar reactie hierop. Zie BN/DeStem, artikel in krantvan maandag4l9l23 en korte inleiding van dit

artikel hieronder:

Ambtenarentekort nekt nieuwbouw in West-Brabant en probleem wordt alleen maar groter BREDA -

Niet het stikstofprobleem maar een teko¡t aan ambtenaren zorgt eruoor dat er veel te weinig nieuwe

woningen worden gebouwd. Atleen al bijde West-Brabantse gemeenten staan tientallen vacatures

open. En het probteem wordt nog groter a/s op 1 januaride wetteliike spelregels voor de woningbouw

veranderen.

De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen

1. Hoe staat Roosendaal en haar regio ervoor? Graag uw reactie op artikel BN de Stem in deze?

2. Bouwen we op koers? Halen we onze ambities?

3. ls onze gemeente qua hoeveelheid ambtenaren voldoende op sterkte om onze ambities aan te

kunnen? Graag een analyse en zonodig plan van aanpak?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Op 5 september heeft u vragen gesteld naar aanleiding van het artikel 'Ambtenarentekort nekt

nieuwbouw in West-Brabant' in BN/DeStem van 4 september jl. Onderstaand vindt u onze reactie op

de door uw gestelde vragen.

l. Hoe staat Roosendaal en haar regio ervoor? Graag uw reactie op artikel BN/DeStem in

deze?

Wijweten niet op basis waarvan BN/DeStem de door hen geschetste conclusies heeft getrokken. ln

het artikel worden wij als Roosendaal niet genoemd en wij herkennen ons hierin dan ook niet. De

Stedelijke Regio West-Brabant West kent een intensieve samenwerking van betrokken gemeentes en

woningcorporaties om versneld te bouwen en zodoende invulling te geven aan de Woondeal.

2. Bouwen we op koers? Halen we onze ambities?

U wordt hierover adequaat geinformeerd; zie onder meer de recente beantwoording van de

raadsvragen van de Roosendaalse Lijst: 125-2023-Beantwoording-raadsvragen-Roosendaalse-Lijst-

Woningbouwambities. Tijdens de thema-avond van 20 september is toegelicht hoe de Roosendaal

kracht zet bij de ambitie. Ook wordt u eind dit jaar nader geTnformeerd over de

woningbouwprogrammering met projecten en aantallen. Komende woensdag wordt u bijgepraat over

de schaalsprong 2040, die we in het tweede kwartaal van 2024 in de routing hopen te brengen.

3. ls onze gemeente qua hoeveelheid ambtenaren voldoende op sterkte om onze ambities aan

te kunnen? Graag een analyse en zo nodig plan van aanpak?

Ja en daarover bent u door het college op meerdere momenten geïnformeerd. De betreffende

afdelingen zijn op sterkte en door een aantal zaken anders te organiseren, werken we ook efficiënter;

niet elke openstaande vacature heeft direct invloed op het versnellen van de woningbouw

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd
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